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Vragen van het lid Boorsma (CDA)
op 21 februari 2002 meegedeeld aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de notitie
versimpeling uitvoeringsregelingen.

1
Herinnert u zich het zogenaamde
Zorgdebat dat op 30 oktober jl. in de
Eerste Kamer op initiatief van de
CDA-fractie is gehouden?

2
Herinnert u zich uw toezegging aan
het einde van dat zogenaamde
Zorgdebat aan de woordvoerder van
de CDA-fractie, wiens verzoek werd
gesteund door de woordvoerder van
de VVD-fractie, «binnen afzienbare
termijn» een notitie te sturen over
acties welke op korte termijn
genomen zouden worden om binnen
het kader van de bestaande wettelijke
regelingen allerlei
uitvoeringsregelingen te
versimpelen?

3
Kan de Eerste Kamer op korte termijn
de beloofde notitie over de
gevraagde versimpeling van de
bureaucratie in de zorgsector
tegemoetzien?

Antwoord

Antwoord van mevrouw Borst-Eilers
(minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport). (Ontvangen 8
maart 2002).

1
Ja.

2
Ja.

3
Ja. Ik verwacht de Kamer de
gevraagde notitie nog deze maand te
kunnen toezenden.
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Vragen door de leden der Kamer gesteld overeenkomstig artikel
140 van het Reglement van Orde, en de daarop door de regering
schriftelijk gegeven antwoorden
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